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Särskilt yttrande 
 

TN 2024-2426                                                                                                              

Ansökan om samverkansstöd Lorensborg och Bellevuegården 2025 
 

Vi Sverigedemokrater ställer oss bakom beviljandet av samverkansstödet, och kan konstatera att 

sammansättningen av samverkansorganiseringen ser mycket intressant och lovande ut, bortsett en 

av aktörerna. 

Vi Sverigedemokrater tycker Fryshusets medverkan är direkt skadlig för samverkan, med tanke på 

de ständigt återkommande oegentligheter så som bidragsfusk och medverkan i andra mycket 

tvivelaktiga sammanhang. 

Vi anser att man snarast bör fasa ut fryshusets, som en del av samverkansorganiseringen.. 

 

 

 

 

Tekniska nämnden 2024-12-12 

 

Anders Pripp 

Håkan Ask 

 

Med instämmande av 

Lars Hallberg 

Ronny Nord   


